
In dit jaarverslag willen wij u informeren over de samenstelling en activiteiten van de 
MR van de Johannes Calvijnschool over de periode juni 2022 tot en met juni 2023. 
  
Samenstelling MR 
 
Oudergeleding       
D.G. Hoogerbrug-van de Pol, secretaresse/afgevaardigde GMR 
R. van Bennekom 
E. Overbeke-Geluk 
 
Personeelsgeleding  
D. Put-den Uijl, voorzitter 
E. van Nieuwkoop-Slappendel, afgevaardigde GMR 
N. van der Veer-Grootenboer 
 
We hadden dit jaar wat wijzigingen in de samenstelling van de MR. 
Vanuit de oudergeleding zat het eerste termijn van mw. Heuvelman erop. We zijn blij 
dat mw. Overbeke deze plaats heeft ingenomen. 
 
Juf Honkoop maakt veel uren voor de Plusklas en moest daardoor stoppen met haar 
functie in de MR. Juf van Nieuwkoop kon deze functie gelukkig van haar overnemen. 
De termijn van juf van der Velden zat er ook op. Voor deze vacature is juf van Put in 
de plaats gekomen. 
Omdat juf Hey wat meer uren voor de klas ging is juf van der Veer hiervoor in de 
plaats gekomen. 
 
 
Activiteiten 
We hebben in de afgelopen periode 4 keer vergaderd.   
Tijdens de gehouden vergaderingen hebben we gereageerd op diverse aanvragen 
om advies en/of instemming van het bestuur.  
 
Schoolfondsbegroting  
We hebben met elkaar het verslag van de inspectie besproken en de nieuwe 
schoolfondsbegroting doorgenomen en goedgekeurd.  
 
Formatie  
het nieuwe formatieplan hebben we met elkaar  doorgenomen.  
 
Ingekomen stukken vanuit de ouders en school 
 
We hebben met elkaar diverse onderwerpen besproken. Ook de input van ouders 
kwam hierbij altijd aan de orde. Denk dan ook aan het opzetten van de 
Oudercommissie (OC) Inmiddels draait deze naar tevredenheid van ouders en 
leerkrachten. 
We spraken met elkaar over de identiteit van school en de daarbij behoren 
kledingregels. Maar ook over het nieuwe schoolplein en de soms onveilige oversteek 
bij de Nieuwe Tiendweg. De oversteek wordt regelmatig geblokkeerd door 
wachtende moeders. Hier wordt vervolgens in de Informail aandacht aan besteed.  
 



Verder spraken we over leerlingen die moeite hebben met leren. We zijn blij met de 
Plusklas maar zeker ook blij met de stappen die er nu genomen worden om een 
Klusklas te introduceren. 
 
We spraken ook over de pauzetijden en het overeten. Ervaringen van ouders en 
leerkrachten werden gedeeld en waar nodig was er richting alle ouders contact via 
Parro en de Informail. 
 
Ten slotte 
Als MR  kijken we terug op een aantal mooie vergaderingen waarin we als ouders en 
personeel met elkaar in gesprek konden over diverse zaken die het belang van de 
school aangaan. Er was deze periode wel veel wisseling maar dit ging niet te koste 
van de inhoud van de vergaderingen. 
 
 
 


